
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 3
Hvad er årsagen til, at kommuner og kommunalt ejede selskaber ikke kan få samme lave
el-afgift til varmepumper, som andre kan, og vil regeringen sikre, at det indføres, således
at bliver attraktivt for kommuner at skifte fra fossile brændsler til varmepumper?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. november 2020.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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